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Broj: 0101- 483/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 sa  11. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 16. i 18. novembra 2010. godine u velikom 
amfiteatru, na III spratu zgrade  “Akademije znanja” u Budvi. 
 

 
Sjednica je počela u  10,40 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 

Budva. 
 

Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornika Duška Nikolića da mu 
pomaže u radu 11. sjednice SO Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      14. Zec Marko 
2. Anđus Vido      15. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo      16. Marotić Danijela 
4. Vujičić Božidar      17. Mitrović-Milić Anita 
5. Vujović Đorđije      18. Mihović Rajko 
6. Vuković Marko      19. Nikolić Duško 
7. Vučetić Vesna      20. Pejović Mijomir 
8. Vučković Nikola      21. Popović Srđa 
9. Gregović Jovan      22. Rađenović Krsto 
10. Dapčević Branislava     23. Srzentić Jelena 
11. Delić Radovan      24. Stojanović Marina 
12. Duletić Srđan      25. Trnski Igor 
13. Đurić Marko      26. Hadžić Dragan 
          
   27. Džaković Stevan 
                                                                                   
                                           

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Kotarac Tijana      3. Pinjatić Đorđe 
2. Petković Ante      4. Pribilović Đorđije 
        
    5. Tičić Milan 

      
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 27 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
- lica imenovana za potpredsjednike opštine Budva i glavnog administratora, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
 - predstavnica obrađivača Lokalne studije lokacije “Vrba II”,  Lokalne studije lokacije „Benzinska pumpa 
Lapčići“ i Lokalne studije lokacije “Stambeno turistička zona niske gustine Skočiđevojka” – g-đa Senka 
Deletić, 
- G-din Dejan Savić  i g-din Sava Obradović, predstavnici revizorske kuće „Eurorev“ d.o.o. Podgorica 
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- direktorica JPU „Ljubica Jovanović –Maše“, g-đa Vera Šaranović, 
- direktorica JU Osnovna škola „Stefan Mitrov Ljubiša“ g-đa Zdenka Grbavčević, 
- direktorica JU „Druga osnovna škola“ g-đa Zorica Stanković i 
- direktor JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ g-din Slavko Dašić. 

 
Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 

 
Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 
Odbornicima Jovanu Gregoviću, Stevanu Džakoviću, Krstu Rađenoviću, Đorđiju Pribiloviću, Božidaru 

Vujičiću i Mijomiru Pejoviću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Stevan Džaković, Krsto Rađenović, Jovan 

Gregović, Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Mihailo Backović i Đorđije Vujović 
 

Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. „ Zašto se zaposlenim korisnicima Budžeta opštine Budva više od 15 mjeseci ne uplaćuju doprinosi po 
osnovu penzijskog i invalidskog osiguranja ?“ 
  
2. „ Gde je utrošen novac, ako je uopšte dobijen, od prodaje zemlje preko puta „Avaline zgrade“, između kuće 
Slovinića i restorana „Fontana“, da li je prodato, da li je uplaćeno posle 15 dana kako zakon nalaže i gde je taj 
novac utrošen?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 

1.  „ Kome da ostali vlasnici zemlje, kojima u LSL „Vrba II“ nije ucrtan objekat, treba daju novac da bi im se 
ucrtao poslovno-stambeni objekat ?“ 
 
2.  „Kakav će status plaže Desna svetostefanska, Kraljičina i Kraljeva plaža imati za 2011.godinu i da li će na 
tim plažama ulaz biti slobodan ?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. „Šta se dešava sa realizacijom kredita za popločavanja Petrovačkog šetališta koji smo morali hitno da 
usvojimo na prolećnom zasedanju uz obrazloženje da će realizacija početi u oktobru ?“ 
 
2. „ Koje su lokacije na teritoriji opštine Budva određene za odlaganje građevinskog otpada za tekuću 
građevinsku sezonu?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase:  

1. „ Kada ćemo dobiti izvještaj o utrošenim sredstvima koj opredeljujemo za televiziju Budva i za koje 
nemjene i kada će televizija Budva početi sa prenosima sjednica SO Budva, obzirom da ne postiji Skupštinska 
hronika ?“ 
  
2. „ Kako je moguće da se za obezbjeđenje kredita fizičkog lica založi zgrada MZ Bečići, iz koje smo dobili 
dokument, utuženje zbog dopelih neizmirenih obaveza po osnovu plasmana kod  NLB Montenegro banke na 
ime Dejan Vukićević, i da li se radi o zloupotrebi službenog položaja?“ 
 

Odborničko pitanje odbornika Đorđija Vujovića glasi: 
1.  „ Kada će biti donešen DUP „Babin Do“ i da li je plaćeno firmi koja radi na tom planu?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 

1.  „Zašto nije i kada će biti napravljen interni separat o podjeli TQ Centra Plaza i zašto se nije, kada će i da li 
se  početi sa izgradnjom garaže pored Pošte koja je definisna istim Ugovorom kad i izgradnja TQ Centra Plaza 
?“ 
2.  „ U kom iznosu i po kom osnovu, po osnovu kojih Ugovora o prodaji opštinske zemlje je nadležni organ 
opštine Budva prihvatio bančine garancije kao vid plaćanja od strane kupca u periodu od 2006.godine 
zaključno sa današnjim danom? Molim da mi se dostave foto-kopije tih garancija.“ 
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Odborničko pitanje odbornika Mihaila Backovića glasi: 

1.  „ Koliko je novo zaposlenih u opštini Budva od 1. januara 2009.godine, na kojim radnim mjestima 
poimenično i sa kojom stručnom kvalifikacijom?“ 

 
Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 10. 

sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 24. i 26. avgusta i 17. septembra 2010. godine. 
 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 10. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 24. i 26. 

avgusta i 17. septembra 2010. godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većonom glasova (ukupno je 

glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  10. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 
 KOJA JE ODRŽANA  24. i 26. AVGUSTA i 17. SEPTEMBRA 2010. GODINE 

 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 001-3682/1 od 15.11.2010. i 001-3682/2 od 
16.11.2010. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (kat. parcela broj 1005 KO Petrovac) 
- Predlog Odluke o donošenju DUP-a “Perazića Do” i 
- Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina II” 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (kat. parcela broj 1005 KO Petrovac) 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 – dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti  
(kat. parcela broj 1005 KO Petrovac) 

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Ante 

Petković, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o donošenju DUP-a “Perazića Do” 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju DUP-a “Perazića Do” 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Komoševina II” 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) prihvatila 
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Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije  
“Komoševina II” 

 
Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 001-3672/2 od 12.11.2010. godine i 001-3685/2 od 

15.11.2010. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog za dopunu dnevnog reda novim tačkama, i to: 
-Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Anex-a ugovora o fiduciji po osnovu 
dobijanja garancija kod »Komercijalne banke AD Budva« iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod 
»Komercijalne banke AD Beograd« 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja (o razmjeni nepokretnosti označenih kao kat. parcela 
br. 3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. parcele 1456/12, 1456/57, 1456/58, 1456/45, 1456/61, 
1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO Sveti Stefan shodno Odluci br. 0101-411/1 od 
17.09.2010. godine) 
- Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za 
formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića« 

 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine je dao kratko 

obrazloženje ovog predloga. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Anex-a ugovora o fiduciji po osnovu 
dobijanja garancija kod »Komercijalne banke AD Budva« iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod 
»Komercijalne banke AD Beograd« 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je bio 1 – 
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje 
Anex-a ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancija kod »Komercijalne banke AD Budva« iz Budve 

radi obezbjeđenja kredita kod »Komercijalne banke AD Beograd« 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja (o razmjeni nepokretnosti označenih kao kat. 
parcela br. 3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. parcele 1456/12, 1456/57, 1456/58, 1456/45, 1456/61, 
1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO Sveti Stefan shodno Odluci br. 0101-411/1 od 
17.09.2010. godine) 
 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 –osam odbornika) prihvatila 
 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja (o razmjeni 

nepokretnosti označenih kao kat. parcela br. 3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. parcele 1456/12, 
1456/57, 1456/58, 1456/45, 1456/61, 1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO Sveti Stefan shodno 

Odluci br. 0101-411/1 od 17.09.2010. godine) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za 
formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića« 
 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 7 – sedam odbornika) prihvatila 
 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za 
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pripremu dokumentacije neophodne za formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića« 
 
Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje dnevni 
red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8 – osam odbornika) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 2009. godinu 
2. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika opštine (Lazar Rađenović) 
3. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika opštine (Dragan Marović) 
4. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje Snežane Šćepanović za glavnog administratora 

opštine Budva  
5. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora KSJP „Budva“-Budva  
6. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Vrba II” 
7. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Benzinska pumpa Lapčići“ 
8. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Stambeno turistička zona niske gustine 

Skočiđevojka” 
9. Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (broj 42.4 DUP 

Bečići) 
11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 31.1 DUP 

Bečići 
12. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 17 blok 11 DUP 

Dubovica I 
13. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 78 DUP Pržno – 

Kamenovo 
14. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( kat.parcela br. 2179/3 KO Budva za kat.parc. broj 555/3 

KO Budva) 
15. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 923 KO Sveti Stefan za dio kat.parcele 

broj 925/3 KO Sveti  Stefan) 
16. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 1784 KO Budva za dio kat.parcele broj 

526 KO Prijevor II) 
17. Razmatranje Izvještaja o radu JPU „Ljubica Jovanović –Maše“ za školsku 2009/2010.godinu 
18. Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „ Stefan Mitrov Ljubiša“ za školsku 

2009/2010.godinu 
19. Razmatranje Izvještaja o radu JU „Druga osnovna škola“ za školsku 2009/2010.godinu 
20. Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ Petrovac za školsku 

2009/2010.godinu 
21. Razmatranje Izvještaja o radu JU Srednja mješovita škola „Danilo Kiš“ za školsku 2009/2010.godinu 
22. Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Anex-a ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja 

garancija kod »Komercijalne banke AD Budva« iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod 
»Komercijalne banke AD Beograd« 

23. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja (o razmjeni nepokretnosti označenih kao kat. parcela br. 
3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. parcele 1456/12, 1456/57, 1456/58, 1456/45, 1456/61, 1456/67, 
1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO Sveti Stefan shodno Odluci br. 0101-411/1 od 17.09.2010. 
godine) 

24. Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za 
formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića«. 

1. 
 Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o završnom računu Budžeta 
opštine Budva za 2009. godinu 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
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Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Božidar Vujičić, Jovan Gregović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, Dejan Savić, predstavnik 
revizorske kuće „Eurorev“ d.o.o. Podgorica i Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 
          Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o završnom računu Budžeta opštine Budva za 2009. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
je bilo 6 –šest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O ZAVRŠNOM RAČUNU BUDŽETA OPŠTINE BUDVA ZA 2009. GODINU 
 
Prije prelaska na razmatranje druge tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 2., 3. i 4. te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  2., 3. i 4. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 - osamnaest odbornika, “protiv” 
je bilo 4 – četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 2., 3. i 4. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika opštine (Lazar Rađenović) 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika opštine (Dragan Marović) 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje Snežane Šćepanović za glavnog 
administratora opštine Budva  

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja su razmatrli Predloge akata i Izvještaj ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo 
Backović, Božidar Vujičić, Danijela Marotić, Krsto Ljubanović i Stevan Džakovića od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali su: Rajko Kuljača, predsjednik Opštine, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, 
Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a i Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a,  
 
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije 
glasati protiv usvajanja ovih Predloga Rješenja. 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je istakao da će glasati za usvajanje ovih predloga akata. 
 Odbornik Stevan Džaković je naglasio da će glasati protiv usvajanja ovih predloga akata. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački, uz konstataciju da su mandati potpredsjednika Opštine 
Lazara Rađenovića i Milenka Medigovića prestali po sili Zakona, istekom mandata. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika 
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opštine (Lazar Rađenović) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bio 1 – 
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE POTPREDSJEDNIKA 
OPŠTINE (LAZAR RAĐENOVIĆ) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje potpredsjednika 

opštine (Dragan Marović) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 – 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE POTPREDSJEDNIKA 

OPŠTINE (DRAGAN MAROVIĆ) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje Snežane Šćepanović 
za glavnog administratora opštine Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 – 
dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE SNEŽANE ŠĆEPANOVIĆ  

ZA GLAVNOG ADMINISTRATORA OPŠTINE BUDVA 
 

 U 15,10 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 16,15 časova  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

(Pauza je trajala od 15,10 časova do 16,45 časova) 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
      

1. Andrić Dušan      12. Zec Marko 
2. Anđus Vido      13. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo      14. Marotić Danijela 
4. Vujičić Božidar           15. Mitrović-Milić Anita 
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5. Vuković Marko      16. Nikolić Duško   
6. Vučković Nikola      17. Pejović Mijomir 
7. Gregović Jovan      18. Rađenović Krsto 
8. Dapčević Branislava     19. Srzentić Jelena 
9. Delić Radovan      20. Stojanović Marina 
10. Duletić Srđan      21. Trnski Igor 
11. Đurić Marko      22. Džaković Stevan  
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Vujović Đorđije      6. Pinjatić Đorđe 
2. Vučetić Vesna      7. Popović Srđa 
3. Kotarac Tijana      8. Pribilović Đorđije 
4. Mihović Rajko      9. Tičić Milan 
5. Petković Ante          10. Hadžić Dragan 
     
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

5. 
 Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
imenovanje direktora KSJP „Budva“-Budva. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora KSJP 
„Budva“-Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IMENOVANJE DIREKTORA KSJP „BUDVA“-BUDVA 

       
6. 

 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije “Vrba II” 
 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Milena Marović, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za finansije, privredu i 
razvoj Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta, i 
Izvještaji ovih odbora i Savjeta su  dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Božidar Vujičić,  
a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Senka Deletić, predstavnica obrađivača Lokalne studije 
lokacije “Vrba II”. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije “Vrba II” 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
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(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je 
bio 1-jedan odbornik  i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
  

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE “VRBA II” 
 

7. 
 Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne 
studije lokacije „Benzinska pumpa Lapčići“ 
 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Milena Marović, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za finansije, privredu i 
razvoj Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta, i 
Izvještaji ovih odbora i Savjeta su  dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Benzinska 
pumpa Lapčići“ 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” je 
bio 1-jedan odbornik  i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
  

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „BENZINSKA PUMPA LAPČIĆI“ 
 

8. 
 Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije “Stambeno turistička zona niske gustine Skočiđevojka” 
 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Milena Marović, v.d. direktora 
Agencije za planiranje prostora. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za finansije, privredu i 
razvoj Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta, i 
Izvještaji ovih odbora i Savjeta su  dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Stevan Džaković. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Benzinska 
pumpa Lapčići“ 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
je bilo 2- dva odbornika  i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
  

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „BENZINSKA PUMPA LAPČIĆI“ 
 

9. 
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju autentičnog 
tumačenja 

 
 Predlagač ovog akta je Odbor za Statut i propise, a predstavnik predlagača Danijela Marotić, 
zamjenica predsjednice Odbora. 
       
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Zahtjev Kluba odbornika SNP-a za davanje autentičnog 
tumačenja br. 0101-432/1 od 28.09.2010. godine i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  
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Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Srđa 

Popović i Rajko Mihović, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornci: Božidar Vujičić, Mijomir Pejović, 
Rajko Mihović i Danijela Marotić a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 5 – pet odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU AUTENTIČNOG TUMAČENJA 
 

Prije prelaska na razmatranje desete tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio da se, 
radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 10. i 11. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  10. i 11. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 10. i 11. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (broj 42.4 
DUP Bečići) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 31.1 
DUP Bečići 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost su razmatrali Predloge akata i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (broj 42.4 DUP Bečići). 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (BROJ 42.4 DUP BEČIĆI) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele broj 31.1 DUP Bečići. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
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ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BROJ 31.1 DUP BEČIĆI 
 
Prije prelaska na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 12., 
13., 14., 15., i 16. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj 
tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  12., 13., 14., 15., i 16. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 12., 13., 14., 15., i 16. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 17 blok 11  
DUP Dubovica I 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele broj 78 DUP 
 Pržno – Kamenovo 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( kat.parcela br. 2179/3 KO Budva za kat.parc. broj  
555/3 KO Budva) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 923 KO Sveti Stefan za dio kat. 
parcele broj 925/3 KO Sveti  Stefan) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 1784 KO Budva za dio kat.parcele  
broj 526 KO Prijevor II) 

 
 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost su razmatrali Predloge akata i Izvještaj ovih odbora su dostavljeni odbornicima 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić.  
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele 

broj 17 blok 11 DUP Dubovica I 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućieg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv”je 
bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE 
BROJ 17 BLOK 11 DUP DUBOVICA I 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele  

broj 78 DUP  Pržno – Kamenovo 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućieg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
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ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE 

BROJ 78 DUP  PRŽNO – KAMENOVO 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( kat.parcela br. 2179/3 KO Budva 
za 

kat.parc. broj  555/3 KO Budva) 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućieg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( KAT.PARCELA BR. 2179/3 KO BUDVA ZA 
KAT.PARC. BROJ  555/3 KO BUDVA) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 923 KO Sveti  

Stefan za dio kat.parcele broj 925/3 KO Sveti  Stefan) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućieg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( DIO KAT.PARCELE BR. 923 KO SVETI 
STEFAN ZA DIO KAT.PARCELE BROJ 925/3 KO SVETI  STEFAN) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti ( dio kat.parcele br. 1784 KO Budva 
za  

dio kat.parcele broj 526 KO Prijevor II) 
 
 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućieg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ( DIO KAT.PARCELE BR. 1784 KO BUDVA ZA 

DIO KAT.PARCELE BROJ 526 KO PRIJEVOR II) 
 

18. 
 Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JU 
Osnovna škola „ Stefan Mitrov Ljubiša“ za školsku 2009/2010.godinu. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Zdenka Grbavčević, direktorica JU Osnovna škola „ Stefan 
Mitrov Ljubiša“ 

 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Krsto Rađenović, 

Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, Danijela Marotić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a i Slavko Dašić, 
direktor JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ Petrovac. 
 

17. 
 Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JPU 
„Ljubica Jovanović –Maše“ za školsku 2009/2010.godinu 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Vera Šaranović, direktorica JPU „Ljubica Jovanović –Maše“ 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Mihailo Backović i 
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Božidar Vujičić a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao  Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je predložio odbornicima da se, s obzirom da direktor JU Srednja 
mješovita škola „Danilo Kiš“ ima zdravstvenih problema, razmatra sada Izvještaj o radu ove ustanove, što su 
odbornici prihvatilii. 
 

21. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JU 
Srednja mješovita škola „Danilo Kiš“ za školsku 2009/2010.godinu. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je Srđa Popović, direktor JU Srednja mješovita škola „Danilo Kiš“. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić,  
Radovan Delić, Rajko Mihović, Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali:  Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Zdenka 
Grbavčević, direktorica JU Osnovna škola „ Stefan Mitrov Ljubiša“ 

 
Prije prelaska na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 19. i 20. te da se o 
njima vodi zajednički pretres. 

 
19. i 20. 

Prešlo se na razmatranje devetnaeste i dvadesete tačke dnevnog reda: 
- Razmatranje Izvještaja o radu JU „Druga osnovna škola“ za školsku 2009/2010.godinu 
- Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ Petrovac za školsku 
2009/2010.godinu 
 

  Izvjestioci ovih tačaka dnevnog reda su: Slavko Dašić, direktor JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ i 
Zorica Stanković, direktorica JU „Druga osnovna škola“ . 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić a od ostalih 
prisutnih na sjednici je učestvovao  Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
 U 21,15 časova prekinut je rad 11. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 

će se zasijedanje nastaviti u četvrtak, 18. 10. 2010. godine sa početkom u 10,00 časova u velikom amfiteatru, 
na III spratu zgrade  “Akademije znanja” u Budvi. 
 
 

NASTAVAK 11. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 18. NOVEMBRA 
2010. GODINE U VELIKOM AMFITEATRU, NA III SPRATU ZGRADE  “AKADEMIJE ZNANJA” 
U BUDVI, SA POCETKOM U 10,35 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido      10. Mitrović-Milić Anita 
2. Vučetić Vesna      11. Mihović Rajko 
3. Gregović Jovan      12. Nikolić Duško 
4. Delić Radovan      13. Pejović Mijomir 
5. Duletić Srđan      14. Popović Srđa 
6. Đurić Marko      15. Rađenović Krsto 
7. Zec Marko      16. Srzentić Jelena 
8. Ljubanović Krsto      17. Stojanović Marina 
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9. Marotić Danijela      18. Tičić Milan 
        
      

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan     8. Kotarac Tijana 
2. Backović Mihailo     9. Petković Ante 
3. Vujičić Božidar     10. Pinjatić Đorđe 
4. Vujović Đorđije     11. Pribilović Đorđije 
5. Vuković Marko     12. Trnski Igor 
6. Vučković Nikola     13. Hadžić Dragan 
7. Dapčević Branislava    14. Džaković Stevan 

     
     

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 18 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

22. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju 
ovlašćenja za potpisivanje Anex-a ugovora o fiduciji po osnovu dobijanja garancija kod »Komercijalne 
banke AD Budva« iz Budve radi obezbjeđenja kredita kod »Komercijalne banke AD Beograd« 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. 
 
  Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta, i Izvještaj ovog odbora je  dostavljen odbornicima. 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Igor 
Trnski i Marko Vuković, tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Krsto Rađenović,  a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:  Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a,  Mihailo Đurović 
sekratar Sekretarijata za privredu i finasije i Dragan Marović, potpredsjednik Opštine. 

 
Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije biti 

uzdržani prilikom glasanja po ovoj tački dnevnog reda. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju ovlašćenja za potpisivanje Anex-a ugovora o 
fiduciji po osnovu dobijanja garancija kod »Komercijalne banke AD Budva« iz Budve radi 
obezbjeđenja kredita kod »Komercijalne banke AD Beograd« 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
  

ODLUKU O DAVANJU OVLAŠĆENJA ZA POTPISIVANJE ANEX-A UGOVORA O FIDUCIJI PO 
OSNOVU DOBIJANJA GARANCIJA KOD »KOMERCIJALNE BANKE AD BUDVA« IZ BUDVE 

RADI OBEZBJEĐENJA KREDITA KOD »KOMERCIJALNE BANKE AD BEOGRAD« 
 

23. 
 Prešlo se na razmatranje dvadesettreće tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju 
Izvještaja (o razmjeni nepokretnosti označenih kao kat. parcela br. 3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. 
parcele 1456/12, 1456/57, 1456/58, 1456/45, 1456/61, 1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO 
Sveti Stefan shodno Odluci br. 0101-411/1 od 17.09.2010. godine) 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. 



 

 

 

16 

 
  Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta, i Izvještaj ovog odbora je  dostavljen odbornicima. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a  i Dragan Marović, potpredsjednik 
Opštine. 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja (o razmjeni nepokretnosti 
označenih kao kat. parcela br. 3/1, 3/2, 3/3 i 3/4 KO Prijevor I i kat. parcele 1456/12, 1456/57, 1456/58, 
1456/45, 1456/61, 1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 i 1459/4 sve KO Sveti Stefan shodno Odluci br. 0101-
411/1 od 17.09.2010. godine) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” je bilo 3 
– tri odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
  

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA (O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI OZNAČENIH 
KAO KAT. PARCELA BR. 3/1, 3/2, 3/3 I 3/4 KO PRIJEVOR I I KAT. PARCELE 1456/12, 1456/57, 

1456/58, 1456/45, 1456/61, 1456/67, 1456/69, 1458/4, 1458/28 I 1459/4 SVE KO SVETI STEFAN 
SHODNO ODLUCI BR. 0101-411/1 OD 17.09.2010. GODINE) 

 
24. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o imenovanju 
članova radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za formiranje »Zaklade Toma Mirova 
Luketića«. 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. 
 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrli su Predlog akta, i Izvještaji ovih 
odbora su  dostavljeni odbornicima.. 
 

  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović,  Krsto Ljubanović i 
Rajko Mihović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:  Rajko Kuljača, predsjednik Opštine, Dragan 
Marović, potpredsjednik Opštin i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
 Odbornik Krsto Rađenović i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a su predložili da se u radu 
radne grupe uključe i opozicione političke partije, kao i Miroslav Luketić, predstavnik porodice Luketić. 
 
 Rajko Kuljača, predsjednik Opštine Budva, je predložio da se amandmanski reaguje i da, uz već 
predložene članove u sastavu radne grupe, budu imenovani i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a ispred 
opozicionih partija i Miroslav Luketić, predstavnik porodice Luketić. 
 

  Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je pročitao Amandman predložen od strane predsjednika Opštine 
na Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za pripremu dokumentacije neophodne za formiranje 
»Zaklade Toma Mirova Luketića«, kojm se pored predloženih članova imenuju i Veselin Marković i Miroslav 
Luketić. 
 
  Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članova radne grupe za pripremu 
dokumentacije neophodne za formiranje »Zaklade Toma Mirova Luketića«, uz napomenu da, shodno 
članu 130. stav 4. Poslovnika o radu Skupštine, amandman koji je podnio predlagač odluke, postaje sastavni dio 
predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije 
bilo) usvojila 
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RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA RADNE GRUPE ZA PRIPREMU DOKUMENTACIJE 

NEOPHODNE ZA FORMIRANJE »ZAKLADE TOMA MIROVA LUKETIĆA« 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 11. sjednicu SO 
Budva u 12,38  časova.      
                                             

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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